
Volg JA21 Fryslân:

ALV JA21 op 6 april

JA21 Fryslân op Social Media

Mondelinge vragen kernenergie

Schriftelijke vragen: watertaxi rond Ameland

Op de radio: openbaarmaking NDFF

De Statenvergadering van maart stond in het teken van nieuw
ganzenbeleid voor Fryslân. Partijen voerden een lang debat over hoe om
te gaan met de steeds verder groeiende aantal ganzen die jaarlijks naar
de provincie trekken en veel schade aan gewassen veroorzaken. Tijdens
het debat heeft JA21 opgeroepen tot een actief beheer van de populatie.

Ook hebben wij tijdens het debat een motie ingediend welke vraagt om
een digitaal schadedossier voor ganzen en andere schadeveroorzakende
diersoorten op te zetten. Dit biedt grondeigenaren veel voordelen bij
schadepreventie en de afwikkeling daarvan. De motie is met een ruime
meerderheid aangenomen! De motie staat op onze website (of scan de
QR-code).
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De provinciale fracties van JA21 hebben in maart de handen
ineengeslagen en vragen gesteld over de openbaarmaking de
Nationale Databank Flora en Fauna (NDFF). Maarten
Goudzwaard sprak hierover op de radio bij Omrop Fryslân.
 
Op basis van gegevens uit de NDFF kan een natuurgebied
worden aangemerkt als stikstofgevoelig. Ondanks een eerder
aangenomen motie van JA21 Fryslân uit februari 2023, is deze
database nog steeds niet gratis toegankelijk voor agrarische
ondernemers. Zij hebben dus geen inzicht in de cijfers maar
kunnen wel worden geconfronteerd met zware regelgeving rond
deze “bijgepluste” stikstofgevoelige gebieden. 
Het radiofragment is terug te luisteren via onze socials
 (of scan de QR-code).

Tussen zonsondergang en zonsopkomst vaart er geen watertaxi
meer van en naar Ameland. De inwoners van het eiland voelen
zich opgesloten als de laatste veerboot ‘s avonds is vertrokken.
Een zorgelijke ontwikkeling. De fracties van JA21 en VVD delen de
zorgen van de Amelanders en hebben hierover vragen gesteld
aan het college.

De vragen zijn te lezen op onze website of via de QR-code.

Op zaterdag 6 april wordt de algemene ledenvergadering van
JA21 georganiseerd. In de Prodentfabriek te Amersfoort staan
een aantal belangrijke punten op de agenda, zoals de vaststelling
van de kandidatenlijst en het verkiezingsprogramma voor de
komende Europese-parlementsverkiezingen. Alle leden kunnen
zich tot 3 april aanmelden via www.ja21.nl/alv. Zien we je daar?

De fractie van JA21 Fryslân wenst
u alvast een vrolijk pasen!

Vorig jaar heeft JA21 in de Staten een motie ingediend die
oproept tot het toevoegen van kleine kernreactoren (SMR’s) aan
de provinciale energiemix. Ons voorstel werd door een
meerderheid gesteund. Een mooie stap in de goede richting
voor schone kernenergie in Fryslân. Toch was onze fractie erg
verbaasd toen wij begin maart het Energieprogramma jaarplan
2024 (en terugblik 2023) ontvingen. Met dit document in de
hand gaat het college nieuw beleid aangaande de
energietransitie vormgeven. Echter komt de term ‘SMR’ in het
plan geen enkele keer voor. Heeft het college dan niets gedaan
met onze motie? 

Maarten Goudzwaard stelde hierover
mondelinge vragen aan gedeputeerde
Knol. Zijn antwoord stelde niet
bepaald gerust. Onze motie wordt
enkel gezien als een ‘steuntje in de
rug’ om over kernenergie te gaan
praten, want tot nu toe komt dat
alleen terug in de kennisdocumenten
en in werkgroepen bij overkoepelende
organisaties. Dat terwijl er juist nu
actie vereist is! Onze fractie zal de
ontwikkelingen scherp blijven volgen
en bezint haar op vervolgstappen. 
 
De antwoorden van het college zijn terug te luisteren op de
website van de Provinciale Staten (of scan de QR-code).


